
SPF Vikbolandet
Styrelsemöte 2017-11-29 Protokoll nr 09

Plats: Östra Husby Bygdegård

Närvarande: Lars Andersson, Magnus Arnoldson, Gunilla Nensén-
Johansson, Agneta Carlberg, Paul Finér, Stig Botvidsson, 
Siv Hellström och Iréne Crona

§ 1 Sammanträdet öppnas
Ordförande Lars Andersson hälsade alla välkomna och förklarade mötet 
öppnat.

§ 2 Dagordning
Utsänd dagordning fastställdes efter tillägg av punkt 9b, Övriga frågor. 

§ 3 Föregående protokoll.
Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

§ 4 Val av protokolljusterare
Till protokolljusterare valdes Stig Botvidsson.

§ 5 Ekonomi och medlemsläge 

Ekonomi
Lars Andersson meddelade att föreningens ekonomi i dagsläget ligger på 
ca plus minus 0. Möjligen med något mindre underskott. Han redogjorde 
därefter kortfattat för föreningens inkomster och utgifter under året. Lars 
meddelade även att ett nytt hyreskontrakt med Bygdegården nu under-
tecknats för 2018. Inga förändringar från innevarande år.

Medlemsläge
Under året har 6 medlemmar begärt utträde och 12 avlidit, men glädjande 
nog har nya tillkommit. Antalet medlemmar är idag 416.

§ 6 Sockenombudsträff
Möte hade diskuterats för januari, men Agneta Carlberg kontaktar Gunilla
Magnusson igen för att höra om man inte har möjlighet att ha ett i 
december. Styrelsens förslag till månadsmöten behöver diskuteras och 
godkännas av ombuden för att nästa års program (verksamhetsplanering) 



ska kunna göras klart. Detta bör påbörjas snarast möjligt och Paul Finér 
tar kontakt med Peter Almroth för att höra om han kan åta sig att göra 
programmet.  

 
§ 7 Riktlinjer månadsmöten

Magnus Arnoldson presenterade ett förslag till Lathund (riktlinjer) för 
sockenombudens basuppgifter vid varje månadsmöte i bygdegården. 
Förslaget diskuterades och några ändringar föreslogs. Magnus skickar 
över ett korrigerat exemplar till Agneta så att hon kan dela ut det vid 
sockenombudsträffen. 

§ 8 Reseräkningar, almanackor 2018
Styrelsemedlemmarna lämnade in sina reseräkningar till kassören Lars 
Andersson som betalade ut ersättningarna. Han meddelade därefter att 
Distriktsstyrelsen bestämt att det i fortsättningen ej kommer att delas ut 
några almanackor till SPF-föreningarnas styrelsemedlemmar. Detta gäller 
fr o m 2018.

§ 9a Årsmötet, förtäring, underhållning, kostnad
Årsmötet 2018 kommer att hållas den 21 februari kl 14.00-ca 16.00 i 
Östra Husby Bygdegård.Olika förslag på förtäring diskuterades och Stig 
Botvidsson undersöker kostnader. Magnus Arnoldson tittar på utbudet av 
underhållningsalternativ. Lars kontaktar Astrid Nilsson. Beslutades att en 
avgift på 80 kr för maten kommer att tas ut, då föreningens ekonomi inte 
tillåter helt gratis förtäring som vid tidigare möten. Däremot kommer 
styrelsen inte att föreslå en höjning av medlemsavgiften för 2019.

§9b Övriga frågor

Informationsmöte 
Siv meddelade att hon varit i kontakt med  Hjälpmedelsboden och 
Smartoteket som nu kommer att komma till ett informationsmöte på 
Träffpunkten torsdagen den 25 januari kl 14.00.  Hon efterlyste också 
förslag till ämnen för informationsmöten nästa år. 

§10 Avslutning och nästa möte

Nästa styrelsemöte äger rum onsdagen den 11 januari 2018,  kl. 13.00  i 
Östra Husby bygdegård.  Ordföranden Lars Andersson tackade alla för 
året som varit och önskade trevlig helg och ett gott slut på det här året. 
Därmed förklarade han mötet avslutat.



Vid protokollet: _________________ 

Iréne Crona

Justerat:       _______________________ ________________________
Lars Andersson Stig Botvidsson


